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Írásbelli választ igénylő kérdés

Lezsák Sándor úrna k
az Országgyű lés elnökének feladatait ellátó alelnökne k

Helyben

Tisztelt Alelnök úr!

A Házszabály 91 . § alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok feltenni Dr. Réthelyi Mikló s
nemzeti erőforrás miniszter úrhoz :

„A betegek számát illet ően”
címmel.

Tisztelt Miniszter Úr!

Az elmúlt időszakban, már több helyen lehetett értesülni a sajtóból arról, hogy kemény hónapokr a
készülhetnek az allergiások . A témában megjelent nyilatkozatokban, különböz ő hatóságok, adatokat
is közöltek az allergiások számára vonatkozóan . Egyesek szerint a pollenallergia mintegy
kétszázezer embert érint, mások szerint akár ez a szám kétmillióra is tehet ő .
Nem tartom szerencsésnek, hogy különböz ő állami szervek különböző adatokat mondanak, főként
úgy, hogy azok még köszönő viszonyban sincsenek egymással .

Ennek kapcsán kérdezem Miniszter Urat :

- Mennyire tehető ma Magyarországon az allergiás és a pollenallergiás betegek száma?

- Mennyire tehető azok száma, akik a parlagfű pollenjére allergiások?

Kérem válaszában, ne csak azon betegek számára vonatkozó adatot közöljön, akik megjelennek a
különböző szakrendeléseken, hiszen tudjuk, hogy az érintettek jelent ős része nem fordul oIVOShOZ
panaszával .

Továbbá jelen írásbeli kérdésemben kezdeményezem, hogy a témában az állami intézmények között
legyen egyeztetés, melynek végeredményéről, a betegek számát illető hivatalos álláspontró l
szíveskedjenek tájékoztatni .

Várom megtisztel ő válaszát !

Budapest, 2012 . április 26 .

r . Oláh Lajo s
országgyűlési képviselő
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